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Abstract (en)
[origin: CA1127954A] of the disclosure: In a plate-shaped insulation member consisting of parallel mineral wool strips positioned side by side
with the fiber planes normal to the main surfaces of said members the strips are joined together by connecting means laid down in parallel tracks
extending transverse to said strips and having a small depth relative to the thickness of the strips. The connecting means may consist of strings laid
down in tracks either in one main surface only for production of flexible insulation mats or in both main surfaces for production of rigid formstable
insulation plates. The latter may also be produced by connecting means in the form of relatively thin strips of corrugated wall board, for example, laid
down in said tracks in an upstanding position.

Abstract (de)
Bei einem tafelförmigen Isolierkörper, der aus nebeneinanderliegenden, parallelen Mineralwollelamellen besteht, deren Faserebenen rechtwinklig
zu den Seitenflächen des Körpers verlaufen, werden die Lamellen durch Verbindungsmittel zusammengehalten, die in quer zur Längsrichtung
der Lamellen verlaufende Einschnitte eingelegt sind. Die Einschnitte haben eine in bezug auf die Stärke der Lamellen geringe Tiefe. Die
Verbindungsmittel können aus Schnuren bestehen, die entweder, zwecks Herstellung einer flexiblen Isoliermatte, in nur der einen Seitenfläche oder,
zwecks Herstellung einer formstabilen Isoliertafel, in beiden Seitenflächen befindliche Einschnitte eingelegt sind. Eine formstabile Tafel lässt sich
ferner mit Hilfe von Verbindungsmitteln in Form von Streifen, z.B. aus Wellpappe, mit verhältnismässig geringer Stärke erzielen, die hochkant in die
Einschnitte eingesetzt werden.
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